

**RFSOs: 1000173831 and 1000173779**

**QUESTION 7:**

In Part 4, Basis of Selection, paragraph 2.4 of the RFSO it states that proposals will be ranked from highest to lowest; however, in Part 7, paragraph 7.9.1.1 it states that call-ups under \$25,000 will be issued based on the offerer the Department feels will best meet its needs.

I note that 7.9.1.1 only refers to call-ups under \$25,000; however 7.11 states that all call-ups have a limitation of \$25,000.

Based on that background, can you advise?

A) Whether or not the ranking of the proposals will result in any right of first refusal the ranked bidders for any call-ups that are issued?

No, as indicated under 7.9.1.1, the Project Authority will select the Offeror that best meets the Department's need.

B) What impact does the Department feel that the ranking of the proposals will have on issuing call-ups under the Supply Arrangement?

The ranking of the proposals is being used only to rank the top six (6) highest combined (technical and financial) proposals; it will not have any impact on the issuance of any resulting call-ups.

C) What factors the Department will consider in determining which offerer will "best meet its needs"?

The main determining factors will be the location of the services and cost of services to be provided.

D) What contracting vehicle the Department will use if a mandate should exceed \$25,000?

Based on existing standing offer agreements, the Department does not anticipate any call-ups to exceed \$25,000.00.

\*\*\*\*\*

**DOC: 1000173831 and 1000173779**

**QUESTION 7 :**

Dans la Partie 4, Base de selection, au paragraphe 2.4 du DOC, il est mentionné que les propositions seront classées du plus haut au plus bas; cependant, dans la partie 7, paragraphe 7.9.1.1 il est mentionné que des commandes subséquentes de moins de 25 000\$ seront offertes aux offrants qui répondent le mieux aux besoins du Ministère.

Je note que 7.9.1.1 réfère seulement aux commandes subséquentes de moins de 25 000\$; cependant 7.11 stipule que les commandes subséquentes ont un plafond de 25 000\$.

Selon ces informations, pouvez-vous préciser :

A) Si oui ou non le classement des propositions résultera en quelque droit de premier refus pour chacune des commandes subséquentes qui seront attribuées?

Non, tel qu'indiqué au paragraphe 7.9.1.1, le chargé de projet sélectionnera l'offrant qui répond le mieux aux besoins du Ministère.

B) Selon le Ministère, quel sera l'impact du classement des propositions sur l'attribution des commandes subséquentes sous cette entente de fourniture de services?

Le classement des propositions n'est utilisé que pour classer les six (6) premiers fournisseurs selon le classement combiné (technique et financier) des propositions; il n'aura pas d'impact sur l'émission de commandes subséquentes.

C) Quels facteurs le Ministère considèrera-t-il pour déterminer quel offrant « répond le mieux à ses besoins »?

Les facteurs principaux seront la proximité et les coûts des services à rendre

D) Comment le Ministère entend t'il contracter si les services devaient coûter plus de 25 000\$?

Sur la base des offres à commandes actuelles, le Ministère ne s'attend pas à payer plus de 25 000\$ par commande subséquente.